

ZDROJE:

- 1 – *Pamětní kniha školy Velký Temelín 1883-1940*, s. 203
- 2 – Jaroslav Matoulek, Tomáš Soušek, *Kbely, letiště na okraji Prahy*, 2009, s. 14
- 3 – <https://cs.wikipedia.org>, *Seznam leteckých nehod vojenských strojů Československé republiky, podle sborníku Jihočeského muzea: Vojenská letiště v Čechách a na Moravě po roce 1918 se nehoda stala 16. dubna 1920 a letadlo při přistání zavadilo o střechu školního statku rolnické školy, po dopadu na blízké pole explodovala nádrž a posádka zahynula.*
- 4 – *Budweiser Zeitung*, číslo 33 z 28. dubna 1920, s. 4
- 5 – *Hlas lidu*, číslo 55 z 26. dubna 1920, s. 4
- 6 – *Jihočeské listy*, číslo 34 z 28. dubna 1920, s. 3
- 7 – Například www.vrtulnik.cz/ww2/protektorat-kbely.htm, ale i zmínky křestního jména v uvedených novinových článcích
- 8 – *Matriky, Italia, Forlì-Cesena, Forlì, Stato Civile (Archivio di Stato), 1800-1815, 1866-1930*
- 9 – *Letectví*, číslo 3 ze 17. května 1948, s. 68
- 10 – *Cronistoria dell'Aeronautica Militare Italiana*, vol. VII. Roma, 1989, s. 229
- 11 – <https://digilander.libero.it>
- 12 – www.ilfrontedelcielo.it/files_10/121_emilia_al.htm
- 13 – *Lidové noviny*, číslo 259, 23. května 1930, s. 6
- 14 – www.vhu.sk/5296-sk/lietadlo-caproni-ca33